

Your DBS Statement Arrangements

DBS Treasures

Below is a summary of statement arrangements for new DBS Treasures customers:

- You will receive your DBS statement(s) in paper form with a statement date on the last day of each month. If you would like to receive eStatement*, please subscribe via DBS iBanking after you activate the service from 11 September 2017 with the Initial Username which will be mailed to you end of August 2017.
- Your DBS statements will follow your existing format at ANZ, which is either a consolidated statement for all product holdings or standalone statement(s)* for each product.
- If you are holding a joint account*, each account holder will receive one copy of monthly statement¹. For those with DBS Wealth Management Account (WMA)², one set of consolidated statement will be issued, regardless of the number of account holders

If you have any question regarding the above, please contact your Relationship Manager for details from 11 September 2017.

* DBS eStatement service is not available to standalone statement(s), joint name account holders with all-to-sign arrangements and company accounts.

¹ If you opt for standalone statement(s) for each product, only one statement copy will be sent.

² WMA will be created for customers who a) have opened ANZ accounts under the Capital Investment Entrant Scheme ,or b) are an existing DBS customer with WMA and/or Investment Product Account (IPA), and have granted power of attorney in respect of ANZ account(s), or c) have the following investment holdings as of 8 September 2017: i) stocks listed on overseas exchanges; ii) bonds; iii) products involving leveraging or financing, including Lombard Facility and Universal Life / Single Premium Whole Life Insurance Premium Financing; or iv) products for Professional Investors only, e.g. non SFC-authorized mutual funds, Structured Notes; or v) Janus Global Real Estate Fund.

星展銀行月結單安排

星展豐盛理財

以下為適用於星展豐盛理財新客戶的月結單安排概要：

- 星展銀行月結單將以郵寄方式發出，月結單日期為每個月的最後一日。如您希望收取電子月結單*，請於 2017 年 9 月 11 日起啟動星展 iBanking 網上理財並登記電子結單服務，預設用戶名稱將於 2017 年 8 月底寄出以供使用。
- 您的星展銀行月結單將沿用您於澳新銀行的月結單形式，即以綜合月結單方式列明所有產品，或就每項產品個別發出月結單*。
- 如您持有聯名戶口*，每位戶口持有人將各自收到一份月結單¹。如您同時持有星展財富管理戶口²，不管該聯名戶口有多少持有人，該戶口將只會獲發一份綜合月結單。

如對上述安排有任何查詢，請於 2017 年 9 月 11 日起與您的客戶經理聯絡了解詳情。

* 星展電子月結單服務不適用於單一產品月結單、戶口屬所有持有人簽署的聯名戶口及公司戶口。

¹ 如您就每項產品個別收取月結單，該戶口將只會獲發一份月結單。

² 如您附合以下(a)、(b)或(c)任何一種情況，星展銀行會為您開立星展財富管理戶口: a) 您的澳新銀行戶口是根據資本投資者入境計劃開立；b) 您是星展銀行現有客戶並持有財富管理戶口及 / 或投資戶口，而且您已就澳新銀行戶口簽署委託書；或 c) 截至 2017 年 9 月 8 日，您於澳新銀行持有以下投資產品：i) 於海外交易所上市的證券；ii) 債券；iii) 涉及槓桿或融資的產品，包括倫巴德融資及萬用壽險 / 躉繳終身壽險保費融資；iv) 只售予專業投資者的產品，例如非證監會認可的互惠基金、結構性票據；或 v) 駿利環球房地產基金。